
 
 

Årsmøte referat 2021 

Årsmøte Flora Turlag Torsdag 25.november 2021  
Comfort Hotell kl. 19.00.  
 
 

1) Presentasjon frå Ålfotbreen landskapsvernområde v Alf Erik Røyrvik, verneområdeforvaltar 
Ein flott presentasjon frå Alf Erik. Han minner oss også på at vi kan komme med forslag og 
innspel til støttemidlar og tiltak. 

 
2) Godkjenning av innkalling 

Innkallinga er samrøystes godkjent 
 

3) Godkjenning av sakslista  
Godkjent med ein kommentar: Saklista bør komme ut før, spesielt før fristen av påmeldinga 
går ut.  

 
4) Val av møteleiar  

Heidi Humlestøl er samrøystes vald som møteleiar.  
 

5) Val av to møtesekretærar  
Toralf Otnes og Karen Nilsen samrøystes valde som møtesekretærar.  

 
6) Val av to til å skrive under protokollen  

Sunniva Geithus og Egil Russøy samrøystes valde til å skrive under møteprotokollen. 
 

7) Styret si årsmelding, vedlegg 1 – Årsmelding 2021  
Styreleiar Bengt legg fram årsmeldinga. 
Kommentar: Alvdis Solvang er revisor 
Kommentar: Ta med statikk over turar og deltakarar for fem år tilbake  
Kommentar: Ta med statistikk over besøkande og overnatting på hyttene nokre år tilbake 
Kommentar: Ein god standard på årsmeldinga ift. dei andre turlaga. 
Årsmelding godkjent med kommentarane frå årsmøtet.  

 
Astrid delte ut tilfeldige gevinstar for deltakarar på fellesturar og Brandsøyåsen. Samt 
premieutdeling for Turtrimmen 2021.  
 
Karen og Sunniva tok en gjennomgang av Trimpoeng 2021.  

 
8) Årsrekneskap, vedlegg 2 – Årsrekneskap 2021  

Sunniva gjekk gjennom rekneskapen 
Kommentar: Årsregnskapet bør gi forklaring/spesifisere postane i det regnskapet som blir 
lagt fram for årsmøtet.  
Kommentar: Bør vi ha Organisasjonsregnskap – styret drøftar om vi skal legge rekneskapet 
fram på ein anna måte enn i dag. Dag Eliassen kan evt. bidra. 
 
Årsrekneskap samrøystes vedtatt med dei kommentarane for rekneskapsføring for seinare år 
som er blei fremma av årsmøtet.  

 
9) Budsjett og handlingsplan for 2022, vedlegg 3 – Handlingsplan 2022, vedlegg 4 - Budsjett 

2022  
Sunniva gjekk gjennom budsjettet og Bengt gjekk gjennom handlingsplanen 
Kommentar: Kystdagen 2022 burde inn i handlingsplanen.  
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Kommentar: Markering/ åpningsfest Børabu bør inn i handlingsplanen. 
Kommentar: Ein saknar informasjon om korleis ein kan finne fram på fleire meir 
utilgjengelege turmål, og gjere dei meir tilgjengelig. Styret tar dette vidare for 2022, og ser på 
korleis ein skal legge betre til rette med meir informasjon, eventuelt sette av pengar.  
 
Det kom innspill om at styret skal sette opp regnskapet om et organisasjonsregnskap, samt 
komme med kommentarer til regnskapet i forkant av årsmøtet. Styret skal se på det og 
vurdere det til neste års regnskap. 
 
Budsjett og handlingsplan samrøystes vedtatt.  
 

10) Fastsetting av losji prisar for 2022  
Forslag til vedtak: Flora Turlag følgjer DNT sine prisar og reglar på hyttene 
Forslaget samrøystes vedtatt 

 
11) Fastsetting av turavgift for 2022 

Turavgift Flora Turlag 2022 Forslag til vedtak: Heildagsturar: Medlemmar gratis og ikkje-
medlem kr. 100. Tysdags- og onsdagsturar: Medlemmar gratis og ikkje-medlem kr. 100. Barn 
under 15 år gratis. Transport kr. 30 til sjåfør ved felleskøyring. Over 20 km kr. 40  
 
Årsmøtet stemte over forslaget frå styret om turavgift på tysdags- og onsdagsturar. Det blei 
13 stemmer for styret sitt forslag og 7 stemmer for framlegg om at ikkje medlemer også skal 
gå gratis. Styret sitt forslag til vedtak blir difor vedtatt med fleirtal.  

 
12) Bundne midler  

Styret har undersøkt og diskutert rundt statuttene for det som i regnskapet er oppført som 
bundne midler. Slik det fremgår er dette midler som er tiltenkt større og kanskje litt 
uforutsigbare vedlikeholdsbehov ved hyttene. Det er tilført midler til denne kontoen etter en 
spesiell modell årlig og det kommer fra medlemskontingenten. Det er litt uklart når dette 
«fondet» ble opprettet, men det som er sikkert er at dette var en svært fornuftig beslutning 
den gang det var gjort, da økonomien i laget ville bli vanskelig om en fikk utgifter som 
oversteg innkomne midler. Slik vi har funnet ut er det ikke satt noen begrensninger i fondets 
størrelse. Fondet overstiger i dag 2,1 mill. Det skal tilføyes at hyttene selvfølgelig er fullverdig 
forsikret i forhold til brann og mulig naturskade. Styret er i dag av den oppfatning at bundne 
midler etter hvert er blitt et veldig stort «fond» og en ønsker derfor å gjøre endringer i 
statuttene for fondet. De nye statuttene bør blant annet inneholde regler om fondets 
størrelse, hvordan det kan benyttes, og hvordan midler skal tilføres fondet i fremtiden.  
 
Forslag til vedtak: «Styret ber om årsmøtets godkjenning på at det utarbeides forslag til nye 
statuetter som legges frem for godkjenning på årsmøte i 2022.»  
 
Vedtaket er samrøystes vedtatt. 

 
13) Val av styret 2022 sin leiar 

Bengt Solheim-Olsen er samrøystes vald som leiar. 
 

14) Val av styremedlemmar 2022  
Anders Myklebust og Siv Grov er samrøystes valde som styremedlemer.  
Toralf Otnes og Kari-Anne Strømmen samrøystes valde som varamedlemer. 

 
15) Val av medlem til valnemnd 2022  

Heidi Humlestøl tar attval og er samrøystes vald som medlem til valnemda.  
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16) Val av revisor 2022  
Alvdis Solvang blei samrøystes vald som revisor.  

 
17) Val av to utsendingar til Sogn og Fjordane Turlag sitt årsmøte - styret får fullmakt til å 

utpeike nokon frå styret når dette er konstituert.  
Framlegget er samrøystes vedtatt. 
 
 

 
Referentar:        
 
Karen Nilsen         Toralf Otnes  
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